

Bird Island lighthouse, \$300; to provide for examination and classification of masters and mates in the mercantile marine, \$6,000.

On item \$5,600, to provide additions to the outside service in the Excise Department,

Mr. Young asked for explanation.

Hon. Mr. Morris said a large number of new distilleries were being erected in the Lower Provinces, and it was necessary to increase the force.

Item carried.

Item \$10,000, for Post Office expenditure, was carried.

The Committee rose, reported, and asked leave to sit again.

SATURDAY SITTING

Hon. Sir John A. Macdonald moved the House sit on Saturday, commencing at the usual hour, and that the Government measures take precedence.

Carried.

The House adjourned at 1 a.m.

tion du phare de l'île aux Oiseaux, \$300; sommes pour le recrutement et la classification des capitaines et des officiers de la marine marchande, \$6,000.

Au sujet du crédit de \$5,600, pour pourvoir à l'extension du service extérieur du ministère de l'Accise,

M. Young demande une explication.

L'honorable **M. Morris** dit qu'un grand nombre de nouvelles distilleries se construisent dans les Provinces et qu'il est donc nécessaire d'accroître le contrôle.

Le Crédit est adopté.

Un crédit de \$10,000 pour les dépenses du service postal, est adopté.

La séance est levée, le Comité fait son rapport et demande la permission de se réunir une autre fois.

SÉANCE DU SAMEDI

L'honorable **sir John A. Macdonald** propose que la Chambre siège samedi, à l'heure habituelle, et que les projets de loi du Gouvernement aient préséance.

La motion est adoptée.

La séance est levée à 1 h 00 du matin.